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Pondělí 8. února
Mnozí pokládají za samozřejmé, že epidemie musí po čase odeznít sama. Nemusí! Může taky zničit
civilizaci. Stejně jako jiní předpokládají, že masová migrace skončí tak nějak sama od sebe. Že
islamizace dosáhne svého vrcholu a nebude postupovat. Že se klimatičtí šílenci zklidní. Že to
genderové magory přestane bavit.

Ano, může se stát, že některé ty věci odezní samy. Ale nemusí tomu tak být. Máme z dějin příliš
mnoho příkladů, kdy se takové věci nepodařilo dostat pod kontrolu, národ zanikl, a na uvolněné
území se nastěhoval někdo úplně jiný.

 

Úterý 9. února
“Lovci trolů” ze Semantic Vision pomáhali několik měsíců ministerstvu zdravotnictví s komunikací.
Měli pomoci, aby lidé pochopili, o co jde a chovali se ukázněně. Strategie byla jednoduchá – tvrdit, že
za všechno může Putin. A světě, div se! Ono to nefungovalo! To, co ministerstvo předvádí, je nehorší
komunikační průšvih od roku 1989. Mimo jiné to vedlo k výraznému zhoršení situace, k horšímu
zahlcení nemoc a k více mrtvým.

Ale na závěr jedna dobrá zpráva. Semantic Vision budou pracovat pro Bidena.

https://cz24.news/tyden-petra-hampla-cesky-mentalni-odpad-do-usa/
https://cz24.news/tyden-petra-hampla-cesky-mentalni-odpad-do-usa/


Středa 10. února
CIA chce proti Trumpovým voličům postupovat stejně rozhodně jako proti Al Kajdě. Mohou tedy
Trumpovci počítat, že budou vyzbrojeni, dostanou spoustu peněz a další podporu?

Čtvrtek 11. února
Správná otázka kolem Rychetského vyznamenání zní: Jak se o tom vůbec mohlo uvažovat? Čím si to
ten člověk zasloužil? To stačí být celoživotním papalášem?

Kdyby jeho ústavní soud vynášel nějaké obzvlášť moudré výroky, které by v zemi vytvořily důvěru ve
spravedlnost či lepší morální atmosféru, pak by si vyznamenání zasloužil. Kdyby jako člen vlády pro
legislativu způsobil, že by se lidem žilo mnohem lépe, než před jeho působením, pak by si
vyznamenání zasloužil. Ale takhle? Je za ním vůbec práce, který by ospravedlnila peníze, které za něj
daňoví poplatníci utrácí?

A to speciálně v roce, kdy personál některých nemocnic podává výkon, nad jakým se tají dech (a
přirovnání k vojákům u Stalingradu by nebylo přehnané). Jsou na pokraji sil, a někteří umírají. Sem
mají směřovat státní metály!

Nebo k majitelům firem, kteří v téhle extrémně těžké době dokázali udržet pracovní místa. To je na
vyznamenání.
Ale papapáš, který se prointrikoval až do čela nejvyššího soudu a prosazuje tam vlastní zájmy? To je
výsměch.

Pátek 12. února
Praskl skandál, jakých ještě bude přibývat. Poradci neworského ultralevicového guvernéra Cuoma
známého mimo jiné horlivou podporou BLM, přiznali, že falšovali statistiky, aby zakryli skutečný
počet smrtí na covid. Cuomo nechal nejprve umírat lidi a pak pronášel plamenné projevy, že to
Trump podcenil. Kdepak, nejdřív to podcenili Demokraté.

Počítejme s tím, že podobné skandály budou propukat na celém světě, včetně České republiky. Jenže
česká vláda má nově výhodu, že může snadno svalovat odpovědnost na opozici.

Sobota 13. února
Článek Jaroslava Ungermana je zajímavý tím, že připomíná, že lidí, kterým covid přinesl pád do bídy
(nebo jsou tím ohroženi), je menšina. Má na ně většina brát ohled? Má se kvůli nim dokonce omezit?

Moje odpověď zní: Samozřejmě, že ano! Jsou to příslušníci mého národa, mého kmene, moje krev.
Jenom společně jsme tak silní, abychom dokázali obstát. Je pro mne naprosto samozřejmé, že budu
platit daně na splácení dluhů vzniklých pomocí těmto lidem.

Je to něco naprosto jiného, než když se agresivní menšina stane nástrojem nějaké nadnárodní
struktury s cílem rozbít život místních lidí. Normální solidarita s příslušníky vlastního národa je
normální.

Jenže právě tenhle základní předpoklad je už několik měsíců rozbíjen. Proč bychom měli brát ohled
na staré? Proč bychom měli brát na ohled na mladé, pro které není bydlení? Proč bychom měli brát
ohled na astmatiky? Proč bychom měli brát ohled na ty, kdo jsou obětí násilí migrantů (pokaždé jich



bude jen menšina)? Proč….

Neděle 14. února
Donald Trump byl zproštěn obvinění, že podněcoval ke vzpouře. Jenže k čemu je lidový vůdce, který
nepodněcuje ke vzpouře?
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